



دانة غاز
DANAGAS

الرقم : 2019/17/ADX
التاريخ : 30 يوليو 2019

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ سيف صياح المنصوري
المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings

تحية طيبة وبعد ،،،،،

Subject: News in relation to the sale of Dana Gas's assets in Egypt

الموضوع : الخبر الوارد بشأن بيع دانة غاز لأصولها في مصر

Kindly be informed that the Company is undertaking a strategic review of its Egyptian oil and gas assets and has hired financial advisors to look at a possible sale at full value, having substantially developed the said assets, and also as the Company focuses on further development of, and boosting production from, its largely undeveloped world class oil and gas resources in the Kurdistan Region of Iraq (KRI), which contains more than 90% of the Company's 2P reserves. In the meantime, Dana Gas remains committed to its assets in Egypt and will be continuing its operations in Egypt as normal.

يرجى التكرم بالعلم بأن الشركة قد قامت بإجراء مراجعة استراتيجية لأصول النفط والغاز التابعة لها في مصر وقامت بتعيين مستشار مالي للنظر في إمكانية بيع هذه الأصول بكامل قيمتها، وذلك بعد قيام الشركة بتطوير هذه الأصول بشكل كبير، إضافة إلى سعيها للتركيز على مواصلة تطوير وزيادة إنتاج أصول النفط والغاز العالمية غير المطورة والتابعة لها في إقليم كردستان العراق والتي تحتوي على أكثر من 90% من الاحتياطيات المؤكدة والمحتملة للشركة. وستبقى دانة غاز ملتزمة تجاه أصولها في مصر حيث ستقوم بمواصلة عملياتها على النحو المعتاد.

The above potential sale process is still at its early stages. The Company will notify the ADX if and when a deal is reached.

علمًا بأن عملية البيع المحتملة لا تزال في مراحلها الأولية وستقوم الشركة بإعلام السوق في حال تم الوصول لأي صفقة.

Please note that the financial impact of any sale would clearly only be known if and when a deal is made.

كما يرجى التكرم بالعلم بأنه لن يكون من الممكن تحديد الأثر المالي لهذه الصفقة إلا في حال اتمام عملية البيع.

Kind regards



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام